
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-03-14, § 21 

 

 Tid Torsdagen den 14 mars 2013, kl 16.00 – 16.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 25 mars 2013 

 
 

 

 

Maria Östberg Svanelind Jan Tigerström 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)   

Theréz Randquist (M)  

Per Hallberg (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Karl Malmqvist (C)  

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)   

Anna Bäcklund (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Therese Carlborg (M) för Joakim Larsson (M) 

Göran Kindvall (M) för Lars Svärd (M) 

Elin Olsson (MP)  för Åke Askensten (MP) 

 

 Ersättare:   

Gustav Johansson (M)  

Eva Ångström (M)  

Maria Hagbom (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)  

Sara Gunnerud (S)  

Kenneth Nilsson (S)  

Håkan Olander (S)   

Lennart Tonell (MP) §§ 1-20, §§ 22-27   

 
Tjänstemän: 

 Tf förvaltningschef Ann-Charlotte Bergqvist, Jenni Almgren, Marita Anheim, Lars 

Berglund, Ellinor Fiebranz Andersson, Mårten Frumerie och Åsa Wigfeldt samt 

borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 



  

 
 § 21 

Markanvisning för bostäder och lokaler inom fastigheten Hjorthagen 1:3 i 
Norra Djurgårdsstaden, Östermalm, Etapp Brofästet till HSB 
Dnr E2012-513-00411 
 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden anvisar mark för bostäder och lokaler inom fastigheten 

 Hjorthagen 1:3 enligt exploateringskontorets förslag och ger kontoret i uppdrag 

 att träffa markanvisningsavtal. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 20 februari 2013. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Vice ordföranden Maria Östberg Svanelind (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Anna Bäcklund m.fl. (MP) enligt följande:  

 

Marken borde ha upplåtits med tomträtt och minst hälften av bostäderna borde 

ha varit hyreslägenheter och 20 procent studentlägenheter. 

 

Energianvändningen ska inte överskrida 50 kWh per kvm och år. 

Parkeringsnormen ska vara högst 0,3 per lägenhet. I den mån grönytor tas i 

anspråk ska de ersättas med nya grönytor med likvärdig ekologisk funktion. Ett 

träd per lägenhet ska planeras, enligt fullmäktiges beslut. 

Tillgänglighetsfrågorna ska vara prioriterade. 

 
Jäv 

Lennart Tonell (MP) har på grund av jäv inte deltagit i eller varit närvarande vid 

handläggningen av detta ärende.  

   

 
 

    Vid protokollet 

    Ellinor Fiebranz Andersson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


